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I kombina�on med at fiskerinäringen är vik�g för Göteborg och de föreslagna investeringarna är 
stora och komplicerade �ll sin natur, behöver vi ställa krav på et gediget beslutsunderlag. De 
utredningar som låg �ll grund för �digare beslut i kommunfullmäk�ge har visat sig inte �llräckligt väl 
uppskata kostnader för förorenade massor. Nya undersökningar och kostnadsuppskatningar visar 
på at kostnaderna kan öka flerfalt. Kommunens finansiering av projektet kan möjligen utgöra 
o�llåtet statsstöd något som innebär at beslutet kan behöva prövas av EU-kommissionen. Vidare 
behöver de samhällsekonomiska aspekterna av projektet belysas yterligare. För at kunna tjäna som 
et bätre beslutsunderlag hade vi önskat at tjänsteutlåtandet kompleterats med: 

•  yterligare beskrivning av frågan om o�llåtet statsstöd.    

• en samhällsekonomisk analys av projektets nyta.   
• en tydligare beskrivning av hur projektet och den planerade verksamheten förhåller sig �ll 

gällande översiktsplan samt stadens miljö- och klimatprogram.   

 
Vi valde at ej delta i beslutet med befintligt tjänsteutlåtande. 
 
 


